
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

K é s z ü l t: Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének a 2021. november 

21. napján 9.00 órai kezdettel a bábonymegyeri faluházban megtartott 

közmeghallgatásáról. 

  

Jelen vannak:     Knopf Antal polgármester 

                                     Tengler Zoltánné alpolgármester       

                            Horváth János képviselő 

                            Gasparics Béla képviselő 

                             
         Távolmaradását bejelentette: Ligeti László képviselő 

 

Meghívottként: Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző  

 

A jegyzőkönyvet hangfelvétel alapján készítette Sternóczky Andrásné szervezési munkatárs. 

    

Knopf Antal polgármester: 
Köszönti a közmeghallgatáson megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 

határozatképes, mert 4 fő képviselő megjelent.  

 

1.) Polgármester tájékoztatója az önkormányzat 2021/2022-ben elért eredményeiről  

     Előterjesztő: Knopf Antal polgármester és a képviselő-testület 

 

Elmondja, hogy pályázatokat folyamatosan figyelik, sok lemaradást tudtak pótolni az elmúlt 

esztendőben. Több mint 500 millió Ft-os állami támogatás érkezett a faluba. Köszönetet mond a 

Somogy Megyei Önkormányzatok Szövetségének, Witzmann Mihály országgyűlési képviselőnek, 

továbbá köszöni a Tabi Közös Önkormányzati Hivatal hatékony segítségét. Köszönetet mond még a 

helyi üzemeknek, vállalkozóknak és magánszemélyeknek is. Elkészült a Dózsa György utca 2. 

szakaszának felújítása. Tervezés alatt áll a 3. befejező szakasz. A korábban elnyert traktorhoz egy új 

pótkocsi és egyéb közterület karbantartó eszközök beszerzése is folyamatban van. Október 31-én 

lejárt az eszközök leszállítási ideje, a hivatal megtette az ehhez szükséges lépéseket. Hamarosan 

átadásra került a 210 millió Ft-os csapadékvíz elvezetési projekt. Ez a falu eddigi legnagyobb 

beruházása. A nemrégen elnyert 67 millió Ft-os állami támogatásból készülhet el a polgármesteri 

hivatal energetikai korszerűsítése, jelenleg már tervezés alatt van. Nagyon szeretnék, hogy ez a 

2023-as évben megvalósulhatna. Folyamatban van a külterületi utak javítása is. Elkészült a Szent 

István utcát és a Béke utcát összekötő útszakasz, valamint a Böttcher Hungária Zrt. előtti híd 

felújítása. Fejlesztések történtek az óvodában. Pályázaton 88 m
3
 tűzifát kaptak. A tűzifára 86 db 

kérelem érkezett, melyek el lesznek bírálva. Nagyra értékeli, azt, hogy Puskán József, aki gyönyörű 

asztalt készített ülőpadokkal; Henn Pál, aki a Patkó Pista koplyafájához lépcsősort épített és a 

vállalkozóknak, akik a fuvarozásért nem kértek munkabért. Mindenki segítségét megköszöni. A 

Balaton Fejlesztési Tanács által hirdetett pályázaton 11.992.288,- Ft-ot nyertek játszótér kiépítésére. 

Megköszöni a kis gyermekes szülőknek, hogy kérdéseikkel személyesen keresték meg és nem a 

facebook-on. A játszótér elkészült, ha megerősödik rajta a bevetett fű és az ültetett cserjesor, akkor 

a gyermekek birtokba vehetik majd. Mindenkit megkér, hogy vigyázzanak a játszótérre. A játszótér 

nyitva és zárva lesz, a működtetését majd meg fogják beszélni. A falugondnok helyettes, Gasparics 

Béla elvégezte a tanfolyamot és eredményes vizsgát tett. Gratulál, jó munkát és balesetmentes 

közlekedést kíván neki. Elmondja, hogy a falubusz a Rudnay Gy. utca 24. szám alatt is parkolhat. 

Biztonságosabbnak tartja, hogy ha azoknak az udvarában áll a falubusz, akik használják is. Ha lesz 

lehetőség, akkor garázst is fognak neki építeni. Iskoláztatási támogatás keretén belül a rászoruló 

családok gyermekeit 20.000,- Ft-tal tudják támogatni. Ez nem automatikus, minden esetben 

kérvényezni kell. A környezetvédelem szempontjából fontosnak tartja, hogy a műanyag szemetet, 
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egyéb hulladékot a Som-Daránypusztai nagytérségi hulladéklerakóba kell szállítatni. Megkéri a 

lakosokat, hogy ne égessék el és ne ássák el. Bábonymegyer Község Önkormányzatának van már 

szerződése, ezért jelentős kedvezményeket kapnak. A temetők rendezettségén, állapotán sokat 

javítottak, de még bőven van tennivaló. Az óvoda kívül-belül megújult, az infrastrukturális 

fejlesztésen belül a szakmai munkát is kiemelkedőnek tartja. Az intézmény 25 fővel működik. 

Gratulál az óvodavezetőnek és a dolgozóknak is, valamint az őket támogató szülői közösségnek. A 

tagiskola is működik összevont alsó tagozattal, jelenleg a Siófoki Tankerületi Központhoz tartozik. 

Fontosnak tartja a civil közösségek működését. A rendezvények lebonyolítását erkölcsileg és 

anyagilag is támogatni tudták. Közös erővel, közös munkával, döntésekkel újra működésbe hozták a 

Bábonymegyeri Polgárőrséget, akiket 300.000,- Ft-tal, a Bábonymegyeri Nyugdíjasok Egyesületet 

200.000,- Ft-tal, a Bábonymegyeri Fitnesz Egyesület 150.000,- F-tal tudták támogatni. A Rudnay 

Gy. utca 25. számú közösségi házban sikerült rendbe hozni a nyugdíjasok termét a nehézségek 

ellenére. Jelenleg a havi villanyszámla meghaladja a havi 50.000,- Ft-ot.  Kérte, a három civil 

szervezet vezetőjét, hogy tárgyaljanak az energiaszámlákról, mert az jövőre elviheti az összes 

támogatást. Kéri őket, hogy keressenek egy olyan időpontot, ami mindenki számára megfelelő 

lenne. Az államilag bejegyzett egyházi közösségek: katolikus, református, evangélikus egyházakat 

is támogatásban részesítették egyenként 150.000,- Ft összegben. Köszöni az egyházi vezetőknek, 

hogy jelen voltak a trianoni megemlékezésen, augusztus 20-án, november 1-jén és a négy adventi 

vasárnapon is jelen lesznek. Szép, színvonalas, ökomenikus ceremóniákat tartottak. Tájékoztatja a 

jelenlévőket az adventi megemlékezések időpontjairól. Köszöni, hogy az állami ünnepekről is méltó 

módon megemlékeztek. A falugondnoki szolgálat jól működik. Meglepődve látja, hogy akik eleinte 

kritizálták most azok veszik leginkább igénybe a falubuszt. Megköszöni kollégái folyamatos 

munkáját. A mézeskalács szakkör és a képkiállítások lebonyolítása jól sikerült. Külön gratulál a 

Bábonymegyeri Nyugdíjasok Egyesületének egész éves példamutató tevékenységéhez. 

Megköszöni, hogy őt is gyakran meghívták, szinte minden rendezvényre. A helyi cégek és 

vállalkozók rengeteg támogatást nyújtottak a rendezvényekhez. Úgy látja, hogy egyre jobban 

összetart a falu lakossága. Megjegyzi, hogy csak egymást segítve tudnak fejlődni.  

 

2.)  2023. évi tervek és elképzelések ismertetése 

      Előterjesztő: Knopf Antal polgármester és a képviselő-testület 

 

Knopf Antal polgármester:  

Elmondja, hogy a legfrissebb és legégetőbb tervek közé tartozik a faluház és a Dózsa Gy. utca 35. 

számú ház, mely utóbbi eladóvá vált, üres lett. Meg szeretnék vásárolni. Ha ezt a házat meg tudnák 

vásárolni, akkor egy nagy közösségi teret szeretnének kialakítani belőle. A Dózsa Gy. utca 2-es 

számú szakasz felújítása befejeződött. A hármas számú szakasz tervezés alatt van. Bízik abban, 

hogy ha tavasszal elkészül, akkor a Szent István utcát a Dózsa Gy. utcával a Kossuth Lajos utcával 

össze tudnák kötni. Felújításra szorul az I. és II. világháborús emlékmű. Az evangélikus templom és 

a volt Rudnay-ház közötti terület parkosítása is felmerült. Egy akadálya van, hogy a tulajdoni 

viszonyokat tisztázni kell. A 65 év feletti, bábonymegyeri lakóhellyel rendelkező lakosok 

kommunális adózását szeretnék eltörölni. Tervezik a Rudnay Gy. utcát és a Dózsa Gy. utcát 

összekötő két gyaloghíd felújítását, valamint a két közszolgalmi hídnak a faluházzal szembeni és 

jegyző házzal szembeni hidak felújítását, megerősítését. Tervezik a Rudnay Gy. utca és a Petőfi 

utca felújítását. Valószínűnek tartja, hogy ennek a két útnak a felújítása két éven belül meg fog 

valósulni. Tervezik a Haladás utca csapadékvíz elvezetésének teljes körű felújítását. Részben már 

sikerült vismaior támogatással megoldani. Tervezik a hat darab buszmegálló, sportöltöző felújítását; 

az utcanév táblák teljes körű cseréjét, mert a legtöbb már olvashatatlan. Tervezik egy Rudnay Gy. 

emlékmúzeum létrehozását. Fel szeretnének állítani egy értéktárgy bizottságot. A Szent István utca 

44. szám előtti 601-es helyrajzi számú területet sikerült a képviselő-testületnek átminősíteni 

közparkká. Ennek a parknak a fejlesztését a következő években szeretnék kivitelezni. A Szent 

István utca felső, párhuzamos útszakaszának szilárd burkolattal történő ellátását is szeretnék 
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megvalósítani. Ezeknek a terveknek a megvalósításához a lakosság türelmét kéri. Szóba került egy 

napelem park létrehozása, a terület már meg van hozzá. A terveik között szerepel két garázs vagy 

egy nagy dupla garázs kiépítése a traktornak és a busznak. A ravatalozó felújításra szorul. A 

temetőbe vezető utakat rendbe kell hozatni. Sajnálattál állapították meg, hogy a bábonymegyeri 

temetőhöz vezető út magánterületen van, Pintér János tulajdonában áll. Pintér Jánossal ezt az utat 

vagy el kell cserélniük, vagy más megoldást kell keresniük, mert másképpen nem tudják fejleszteni. 

2020-ban kérte Horváth János képviselőt, hogy készítsenek egy falu újságot, mely elsődlegesen 

azoknak szólna, akik nincsenek fenn a facebook hálózaton. Az újság azóta sem készült el. Horváth 

János képviselő úr azóta sértő, valótlan állításokat közöl, amelyeket két-három család lelkesen 

lájkol és kommentál. Ez megerősíti abban, hogy valamit nagyon jól csinálnak, jól dolgoznak. A 

faluban lakó emberek többsége látja a változást, a fejlődést, haladnak a fejlesztések. A negatív 

írások nem segítik a falu előmenetelét. Továbbra is tartja magát ahhoz a véleményéhez, hogy a zárt 

ülés anyagai nem facebook témák és nem fog a facebook-on válaszolni, valamint főleg nem fog 

hozzászólni a trágár megjegyzésekhez. Továbbra is haladnak tovább terveik megvalósításához, a 

falu fejlesztésén dolgoznak. A testületi ülésen jogában áll a falugondnoknak és karbantartónak is 

részt venni. A falugondnoknak azért, mert alpolgármester; a karbantartónak azért, mert képviselő. A 

jelenlegi gazdasági világválság mindenki életére különösen nagy nyomást gyakorol.  

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Ebben az évben bőven volt tennivaló. Mindig, mindenhol kivette a részét; szabadidejét, mint 

alpolgármester feláldozta a rendezvények lebonyolításához. Március 15., július 4., falunap, szüreti 

mulatság szervezéséhez is hozzájárult. Segítette az óvoda dolgozóinak munkáját.  

Horváth János képviselő: 

Eleinte ő is odaállt, megcsinálta rendesen. De az elmúlt időszakban ők mindenből ki lettek hagyva. 

A Bábonymegyeri Polgárőrség révén tudta támogatni a képviselő-testület munkáját. Vagy utólag 

tud meg valamit, vagy a facebook-ról. Nem tartja jó dolognak, hogy megválasztottak 5 képviselőt, 

akik közül 2 mindig, mindenből ki van hagyva. Ők hárman egész nap el tudnak intézkedni, csinálni 

dolgokat. Ez nem baj, csak a másik 2 képviselőt is értesítsék. Ne mástól tudják meg a dolgokat. Úgy 

lenne jó, ha lenne informális testületi ülés, vagy testületi ülés előtt megbeszélnék át az anyagot. Ez 

is falu kárára megy, amit nem szeretne. Meg kellene beszélniük a dolgokat. Szeretné, hogy ha 

együtt tudnának dolgozni. Ő megmondja az igazat. A Bábonymegyeri Polgárőrség vezetője jól 

dolgozik. Ha felkérik őket bármire, ők megteszik. Elhiszi, hogy egy falunapon 3 nap, 3 éjszaka 

kellene részt venniük. Nem biztos, hogy ezt vállalják a polgárőrök, de meg szokták velük beszélni. 

Nem kellett volna testőröket fogadni. Nem vet jó fényt a polgárőrségre, meg tudták volna oldani. 

Egyeztetni kellene, meg kellene beszélni a dolgokat, ezt már százszor-ezerszer elmondta. Nem 

hallgatnak rá, ki vannak közösítve. Hárman csinálják a dolgokat és ha ő megmondja az igazat, az 

úgy nem jó. Azonban mindig beigazolódik az igaza. A falugondnoki helyettesnél is. Egy vagy két 

embert elküldhettek volna tanfolyamra, az Iréne el tudna menni szabadságra és pörögne a dolog. 

Sumákolva megcsinálták a Bélával. Nem érti, hogy miért kellett titkolózni. Együtt kellene 

dolgozniuk. Ha jön egy nagy eső, akkor a játszóteret el fogja vinni. Vagy meg kellett volna emelni, 

vagy pedig körbe kellett volna egy árkot ásni, ami elvezeti a vizet. Ott maradt a veszélyes fa is, 

bármikor leeshet egy ág a gyerekek pedig ott játszanak. Ha szól, nem foglalkoznak vele. A 

felújításnál is szólt, hogy kimaradt egyes technológia folyamat, a játszótérnél darabokból teszik 

össze a betont. Holott 12 millió Ft-ba került. Véleménye szerint a kivitelezőnek nem kellene 

megaláznia a falut, hogy össze-vissza munkákat csinál. A második szakasz is elkészült, a víz áll a 

murván. Egy átadott útnál nem szabadna, hogy így legyen. Tavasszal már lehet jönni javítani. Ezek 

nem kis pénzek, melyekért elvárhatnának minőségi munkát. Ha arra megy látja, hogy az út tele van 

döccenőkkel. Milyen kivitelező ez, hogy a két új utat nem tudja rendesen megcsinálni. Nem lehet 

vele beszélni, nem láthatja terveket. Annyiszor kérte, hogy üljenek le egy beruházás előtt, nézzék 

meg a terveket, beszéljék át a kivitelezővel. Meglátják, hogy milyen munkát végez, ha nem jó 
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munkát végez, akkor megbeszélik egy másik kivitelezővel. A faluért lesz, amíg az ereje engedi. Ha 

a lakosság közül bárki, bármire megkéri, akkor nagyon szívesen segít. Sajnálja, hogy a testületen 

belül így alakult ez a dolog, de kéri, hogy higgyék el, hogy ez nem az ő hibája.  

 

Knopf Antal Tibor polgármester: 

Horváth János képviselő által elmondottakra reagálva megjegyzi, hogy egy útnak vagy játszótérnek 

van műszaki ellenőre, nem a polgármester veszi át az utat, játszóteret. Természetesen a hibák 

javításra fognak kerülni.  

 

Gasparics Béla képviselő: 

Elmondja, hogy az önkormányzat alkalmazásban áll. Szeretni a munkáját. Vannak olyan munkák a 

faluban, melyeket kézzel kell csinálni, ezeket ő vállalta, mert szereti csinálni. 

Horváth János képviselő felvetéseire reagálva elmondja, hogy ezt a munkát igazából a Tabi Közös 

Önkormányzati Hivataltól, a felkérést a polgármester úrtól kapta, hogy vállalja el ezt a munkát. 

Őszintén megmondja, hogy először nem igazán akarta, de csak az önkormányzat alkalmazásában 

dolgozó ember végezheti ezt a munkát. Neki is vannak elképzelései a faluban, amiket ő is szeretne 

csinálni. Nem szégyelli ezt a munkát és az emberek sem szégyellik őt. Az, hogy próbálják a 

facebook-on lejáratni az csak egy dolog, lehet próbálkozni. De ezekre lesznek válaszlépései. 

Vannak neki is saját ötlete, elképzelése, amiket meg fog valósítani. Polgármester urat mindenről 

tájékoztatja, persze nem minden témában értenek egyet. Minden eszközt be tud mutatni, mindenük 

meg van. Felelősségteljes a munkája. Van olyan is, hogy nem minden papírforma szerint alakul. 

Mindig megpróbálja mindenből a legjobbat kihozni. Polgármester úr felvetett egy olyan kérdést, 

hogy milyen termelő tevékenységet kellene végezniük, amiből pénzt tudnának csinálni. Erre ő azt 

válaszolta, hogy ehhez embereket kellene hozni, akik dolgoznának. Nem tudja, hogy mennyire fog 

ez megvalósulni. Ettől függetlenül csinálja a dolgát. A facebook üzeneteket elítéli, ezekre nem 

kíván válaszolni. Lehet próbálkozni, mindenkinek tud szerszámot adni, meg lehet mutatni, hogyan 

kell csinálni vagy segíteni. 

 

Takács Károly: 

Az önkormányzat által megvásárolni kívánt házzal kapcsolatban azt javasolja, hogy mindjárt az 

elején próbálják meg lenyomni az árat a szemétteleppel. A szemetet, ami ott van az udvarban kb. 

200.000 - 300.000,- Ft-ért fogják elvinni. Az eszközkezelő megpróbálja úgy eladni, hogy haszna 

legyen belőle. De erősködniük kell, hogy ez az egész egy szemét. A bontásra olyan gépet kellene 

rendelni, ami mindjárt a szemetet is rendezi. Először vigyék el a szemetet és utána bontsák el a 

házat. Az építőanyagot fel lehetne még használni. A tégla jó lenne, hogy a garázs építéséhez, vagy 

szétosztogatni. Előre kell gondolkodni, mert ők fognak egy árat ajánlani, amibe nem szabad 

belemenni. Ezen sok plusz költség lesz. A hulladékot nem is biztos, hogy egyáltalán befogadják-e a 

szeméttelepre.  

 

Csendes Istvánné: 

Arra kéri a falu lakosságát, hogy ne a negatívumokba menjenek bele, hanem a pozitívumokra 

próbáljanak meg koncentrálni, hogy előre tudjanak menni a faluban. Lehet tanácsot adni, ha valami 

nem jó, de nem kritizálni kell. Próbáljanak megoldásokat találni a hibákra. A bábonymegyeri 

temetővel kapcsolatban többször kérte a képviselő-testülettől, hogy legyen kitakarítva, hogy 

átlátható legyen. Bárki bátrabban menne ki a temetőbe, ha átlátható lenne. Fakivágás történt a sírok 

között. Rengeteg síremlék van, a sírokra rá vannak dobálva a gallyak, nem lettek kitakarítva. 

Kegyeletsértőnek érzi, hogy ebben az állapotban hagyták. A tuskókkal semmit nem csináltak. 

Tuskómarást kellett volna csinálni. Az a kérése, hogy próbáljanak meg erre forrást keresni, pályázat 

útján vagy bármi más úton, hogy kulturált környezetet tudjanak teremteni mindenki számára. 

Megkérdezi, hogy mikor lesz a csapadékvíz elvezetés műszaki átadása. Nem érti az 

önkormányzatot, hogy védművet épített a vízház köré, nyilván a saját tulajdona. Azt viszont nem 

tudja elfogadni, hogy az ő oldalán semmiféle védelmi rendszer nem épült. A villámárvíz 

mindenüket tönkretette. Ha lezúdul a víz és nincs semmi, ami megállítaná, mindent el fog söpörni. 

Elvárja, hogy csinálják meg, hogy ők is védve legyenek.  
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Knopf Antal Tibor polgármester: 

Egyetért azzal, hogy a temetőt ki kell pucolni, átláthatóvá kell tenni. A tuskókat ki kell szedniük, a 

sarjak nagyobb területet fognak elfoglalni. Ígéretet tesz, hogy ennek záros határidőn belül neki 

fognak állni saját munkásaikkal. Ha a következő évben esetleg a Magyar Falu programban 

pályázhatnak temető- és ravatalozó felújítására, akkor azonnal pályázni fognak. A másik, hogy ő is 

ott állt gumicsizmában mellette, mikor a ház udvarába bement a víz. Úgy gondolja, hogy jobb 

oldalról nagyon erős a védmű, a bal oldali részt egy földgáttal vagy sánccal meg kell erősíteni. 

Mindent meg fog tenni, hogy ez meg legyen. Ebben az évben meg fog történni, szakembereket fog 

kivinni és szeretné kérni, hogy ők is legyenek majd akkor ott.  

 

Csendes Istvánné: 

Igen, szeretne ő is ott lenni. 

 

Takács Károly: 

Megkérdezi, hogy hány közmunkás van. 

 

Knopf Antal Tibor polgármester: 

Jelenleg hat közmunkás dolgozik. 

 

Takács Károly: 

Név szerint szeretné tudni. 

 

Knopf Antal Tibor polgármester: 

Ismerteti a közmunkások neveit. A következő évre a Munkaügyi Központ 8 főt javasol.  

 

Bocs Sándor: 

Akik művelik a földeket, addig ne kapják meg az állami támogatásokat, amíg nem csinálják meg 

mellette az árkokat.   

 

Knopf Antal Tibor polgármester: 

Tudja, hogy mire gondol. Egészen az árokpartig leszántanak. Hiába pucolják ki a vízelvezető 

árkokat 2-3 erős eső és tele lesz. 

 

Takács Károly: 

Megkérdezi, hogy miért nem látja dolgozni a megyeri közmunkásokat, pedig elég sokat jár arra. 

Még sose látta őket dolgozni. 

 

Knopf Antal Tibor polgármester: 

Azt javasolja Takács Károlynak, hogy holnap menjen vele és megnézheti, hogyan dolgoznak a 

közmunkások. 

 

Csendes Istvánné: 

Azok az ingatlanok, amiket eladásra kínálnak, kéri, hogy az ezzel kapcsolatos hirdetményeket 

tegyék fel az önkormányzat honlapjára is. A külterületi földutak karbantartására az önkormányzat 

mennyi figyelmet tud fordítani, hogy járhatók legyenek. 

 

Knopf Antal Tibor polgármester: 

Zavaró körülmény, hogy Bábonymegyer községnek legalább 3-4 facebook-ja van. Van a 

Bábonymegyer; a Bábonymegyer község, amit Csendes Viktor moderál; a harmadik Bábonymegyer 

Község Önkormányzata. Ez így zavaró. Minden a törvényeknek megfelelően történt, a 

hirdetményeket illetően. Az nem út, tudja, hogy mire gondol, átminősítés történt. 

 

Csendes Istvánné: 

Igen, ott kerülnek a hirdetmények kifüggesztésre, ahol ő nem jár.  
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Knopf Antal Tibor polgármester: 

Az önkormányzat hivatalos oldalán minden a képviselő-testület által hozott döntés megtalálható 

facebook-on, amit Csendes Viktor kezel. Mindenhez hozzáfér, kéri Csendes Istvánnét, hogy kérje 

meg a fiát, hogy mutassa meg neki. 

 

Dr. Ruff Flórián: 

Megkérdezni, hogy az öregeknek miért nem tudtak írásos tájékoztatást adni például erről a mai 

ülésről is. Megjegyzi, hogy nem mindenkinek van internete. Legközelebb írásos meghívót kér. Aki 

választások előtt képviselőnek vagy polgármesternek akar jelentkezni az, gondolja meg, mert az 

feladattal jár. A polgármester vezeti a falut a képviselő-testületével. Közösen kellene dolgozni. Úgy 

látja, hogy nincs közös munka, mert mindeni fúrja a másikat. Ha nem tetszik, akkor fel kell oszlatni 

a testületet és újat kell választani. Falunapon kutya kötelességük a képviselőknek segíteniük. 

Fogadni a vendégeket, stb. Mindenkinek más a véleménye, de mindenkiét meg kell hallgatni. Össze 

kellene fognia a testületnek, mert máshogy nem megy. A közmunkásokat dolgozni ő sem látja. A 

beruházással kapcsolatban elmondja, hogy műszaki ellenőr van mindenhol. A híd még mindig nem 

készült el.  

 

Knopf Antal Tibor polgármester: 

Elkészült a híd. 

 

Dr. Ruff Flórián: 

Megjegyzi: Utolsó nap, barátocskám! Minden kész volt, amikor a gyaloghídon még 

„prücskölésztek”. Azzal kellett volna kezdeni. A műszaki ellenőrt meg kellett volna kérdezni, hogy 

milyen ellenőrzés ez.  

 

Györfi Richárd: 

A polgármester úr egy informális ülésre szeretné összehívni az egyesületeket. A Bábonymegyeri 

Polgárőr Egyesülettel és a Bábonymegyeri Nyugdíjasok Egyesületével már felvette a kapcsolatot, 

ők tudnak is a témáról, hogy miről lenne szó. Az ő telefonszáma biztosan elveszett. Képviselő volt, 

minden elérhetősége meg van. E-mailt kapott, szóbeli tájékoztatást nem. Az e-mailre válaszolt, 

hogy neki a délelőtti órák nem felelnek meg csak a délután 4 óra utáni időszak lenne számára 

megfelelő. Elhangzott, hogy az egyeztetésre a polgármester várja a lehetőséget. Várta a választ, 

még nem kapta meg. Megkérdezi, hogy csatornahálózat kiépítésére van-e lehetőség még az út 

kiépítése előtt. 

 

Knopf Antal Tibor polgármester: 

Szeretné, hogy ha végeznek a közmeghallgatással gyorsan keressenek egy időpontot, mivel itt van 

mindegyik egyesület elnöke. Nincs információja arról, hogy a közeljövőben nagymértékű 

szennyvízelvezetés történne, de ez változhat egyik pillanatról a másikra. Ha megkapják az EU-s 

pénzeket, akkor lehet, hogy igen, lehet, hogy nem. 

 

Benyus János: 

A település lakóinak el kell ismernie azt, hogy mióta ez a testület van sok munka elkészült, de 

vannak hibák. Nem mindig a testület a hibás. Hibások, akiket megbíz a képviselő-testület, hogy 

végezze el a munkát. Olyan tanácsadó kellene, aki megmondja a jót és a rosszat is. Nagyon kevesen 

vannak. Nemsokára jönnek a választások. 

 

Knopf Antal Tibor polgármester: 

Köszöni Benyus János dícsérő szavait. Továbbra is fog hallgatni a jó szándékú tanácsokra. 
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Megköszöni a közmeghallgatáson megjelenteknek a részvételt és a kérdéseket. 

 

Több kérdés, hozzászólás, javaslat nem volt, megköszöni a részvételt és a közmeghallgatást bezárja. 

 

 

                                                                     K. m. f. 

 

 

 

                     Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit                              Knopf Antal 

                                           jegyző     polgármester 

 

 


